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Kommunfullmäktige 6/2 -25, §5 Ledamöternas frågor. 
Till ordf SUN Mikael Rye-Danielsen KNU
I Medborgarundersökningen 2024 finns en fråga om vad tycker 
invånarna om utbudet av gång- och cykelvägar i kommunen. Andelen 
höga betyg är 8,4 % lägre än i riket och 4% lägre än 2021. 
Är du nöjd med resultatet?
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